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PROTOKOL Nr 11
z posiedzenia Komisji Rewizyjnej,

kt6re odbylo sie w dniu 15 czerwca 2011 roku

o godzinie 1015 posiedzenie Komisji otworzyl i przywital wszystkich zebranych
Przewodniczacy Michal Jaroch. Po stwierdzeniu quorum (lista obecnosci stanowi zalacznik nr
1 do protokolu;) odczytal proponowany porzadek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia.
2. Przedstawienie porzadku obrad.
3. Przyjecie wnioskow w sprawie zmian porzadku obrad.
4. Zatwierdzenie protokolow z posiedzen Komisji Rewizyjnej, ktore odbyly sie w dniach

02, 16 i 21 marca 2011 roku, oraz dnia 11 kwietnia 2011 roku, poprzez glosowanie
jawne zwykla wiekszoscia glosow.

5. Analiza i wydanie opinii do Sprawozdania z wykonania budzetu Miasta Marki za
2010 rok. -

6. Przedstawienie projektu uchwaly w sprawie udzielenia Burmistrzowi Miasta Marki
absolutorium z tytulu wykonania budzetu za 2010 rok.

7. Sprawy rome.
8. Zamkniecie posiedzenia.

Pkt. 3. Przvjecie wniosk6w w sprawie zmian porzadku obrad.

Przewodniczacy Komisj i poinformowal, iz ponownie przeanalizowal skargi Pani Izabeli
Bohun - Lysonek i Pana Boguslawa Sroki oraz pismo Pana Jana Kolodziej skiego;
Przewodniczacy Komisji przygotowal pisma do skarzacych ktore przedstawi komisji a
nastepnie pisma skierowane zostana do Przewodniczacego Rady Miasta Marki w celu
udzielenia odpowiedzi.

Przewodniczacy Michal Jaroch zaproponowal by do punktu 4 dodac zatwierdzenie protokolu
z dnia 13 kwietnia 2011 roku.

Przewodniczacy zarzadzil glosowanie w sprawie przyjecia wniosku w sprawie zmian w
punkcie 4, ktory po wprowadzonych zmianach brzmi; Zatwierdzenie protokolow z Komisji
Rewizyjnej, ktore odbyly sie w dniach 02, 16 i 21 marca 2011 roku, oraz w dniach 11 i 13
kwietnia 2011 roku, poprzez glosowanie jawne zwykla wiekszoscia glosow.

Glosowanie:

za przyjecicm- 4
przeciw-O
wstrzymalo sie-O
(w glosowaniu bralo udzial4 radnych)

Wniosek zostal przyjety.

Pkt. 4. Zatwierdzenie protokol6w z posiedzen Komisii Rewizyjnej, kt6re odbyly sie w
dniach 02, 16 i 21 marca 2011 roku, oraz w dniach 11 i 13 kwietnia, poprzez glosowanie
jawne zwykla wiekszoscia glos6w.
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Przewodniczacy Komisji Michal Jaroch zarzadzil glosowanie w sprawie przyjecia protokolu
nr 5 z posiedzenia Komisji Rewizyjnej, ktore odbylo sie w dniu 2 marca 2011 roku.

Glosowanie:
za przyjeciem- 4
przeciw-O
wstrzymalo sie-O
(w glosowaniu bralo udzial4 radnych)

Protokol zostal przyjety.

Przewodniczacy Komisji Michal Jaroch zarzadzil glosowanie w sprawie przyjecia protokolu
nr 6 z posiedzenia Komisji Rewizyjnej, ktore odbylo sie w dniu 16 marca 2011 roku.

Glosowanie:

za przyjeciem- 4
przeciw-O
wstrzymalo sie-O
(w glosowaniu bralo udzial4 radnych)

Protokol zostal przyjety,

Przewodniczacy Komisji Michal Jaroch zarzadzil glosowanie w sprawie przyjecia protokolu
nr 7 z posiedzenia Komisji Rewizyjnej, ktore odbylo sie w dniu 21 marca 2011 roku.

Glosowanie:

za przyjeciem- 4
przeciw-O
wstrzymalo sie-O
(w glosowaniu bralo udzial4 radnych)

Protokol zostal przyjety.

Przewodniczacy Komisji Michal Jaroch zarzadzil glosowanie w sprawie przyjecia protokolu
nr 8 z posiedzenia Komisji Rewizyjnej , ktore odbylo sie w dniu 11 kwietnia 2011 roku.

Glosowanie:

za przyjeciem- 4
przeciw-O
wstrzymalo sie-O
(w glosowaniu bralo udzial4 radnych)

Protokol zostal przyjety,

Przewodniczacy Komisji Michal Jaroch zarzadzil glosowanie w sprawie przyjecia protokolu
nr 9 z posiedzenia Komisji Rewizyjnej, ktore odbylo sie w dniu 13 kwietnia 2011 roku.
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Glosowanie:

za przyjeciem- 3
przeciw-O
wstrzymalo sie-l
(w glosowaniu bralo udzial4 radnych)

Protokol zostal przyjety.

Pkt. 5. Analiza i wydanie opinii do Sprawozdania z wykonania budzetu Miasta Marki za
2010 rok.

Sprawozdanie z wykonania budzetu za 2010 rok stanowi zalacznik nr 11 do protokolu nr 10
z posiedzenia Komisji Rewizyjnej z dnia 16 maja 2011 roku.

Skarbnik Slawomir Koc przypomnial, iz na poprzednim posiedzeniu komisji padlo pytanie
odnosnie zwiekszenia wydatkow na Internet w administracji; wzrost jest rzeczywiscie
radykalny, a wynika to z tego, ze zostala zwiekszona przepustowosc Internetu i przylaczone
zostaly dodatkowe jednostki.

Nastepnie Skarbnik Slawomir Koc przypomnial, iz zadane bylo jeszcze jedno pytanie
odnosnie dochodow w dziale 750 rozdzial 75023 § 0970 Administracja publiczna, wplywy z
roznych dochod6w odnosnie nieregularnosci tych dochodow; te dochody, ktore nie zostaly
wykorzystane zostaly przekazane na dochody budzetu, w tej samej klasyfikacji budzetowej
ujmowalismy srodki zwiazane z refundacja za przedszkola.

Przewodniczacy Komisji poinformowal, iz nie znalazl dochod6w
inwestycyjnych zwiazanych z budowa boiska Orlik.

wydatk6w

o

Skarbnik powiedzial, ze Orlik byl klasyfikowany w Oswiacie; robimy wykaz srodkow na
poczatek i na koniec roku, natomiast srodki na orlika zostaly zwiekszone w srodku dlatego nie
rna tego wykazu.

Przewodniczacy Komisji zapytal 0 wydatki inwestycyjne zaplanowane na inwestycje w
wysokosci 17 mln 332 tys. w zeszlym roku, zrealizowalismy 16 mln 332 tys; czym bylo
spowodowane zrnniejszenie srodkow na inwestycje,

Skarbnik poinformowal, ze wazniejsze sa wydatki biezace, a to co nam zostaje przeznaczane
jest na inwestycje.

Przewodniczacy odczytal przygotowana przez Komisje Rewizyjna Rady Miasta Marki opinie
z wykonania budzetu Miasta Marki za 2010 rok. Zalacznik nr 2.

Przewodniczacy Komisji Rewizyjnej Michal Jaroch zarzadzil glosowanie w sprawie przyjecia
Opinii Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Marki do Sprawozdania z wykonania budzetu Miasta
Marki za 2010 rok.

Glosowanie :
za przyjeciem- 4
przeciw-O
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wstrzymalo sie-O
(w glosowaniu bralo udzial4 radnych; jedna osoba nieobecna na posiedzeniu komisji).

Komisja Rewizyjna przyjela tresc Opinii 0 wykonaniu budzetu miasta Marki za 2010 rok.

Pkt. 6. przedstawienie projektu uchwaly w sprawie. udzielenia Burmistrzowi Miasta
Marki absolutorium z tytulu wvkonania budzetu za 2010 rok.

Przewodniczacy Komisji Odczytal projekt uchwaly przygotowany przez Komisje Rewizyjna
Rady Miasta Marki w sprawie udzielenia Burmistrzowi Miasta Marki absolutorium z tytulu
wykonania budzetu za 2010 rok. Zalacznik nr 3.

Przewodniczacy Komisji Michal Jaroch zarzadzil glosowanie w sprawie przyjecia projektu
uchwaly w sprawie udzielenia Burmistrzowi Miasta Marki absolutorium z tytulu wykonania
budzetu za 2010 rok.

Glosowanie:
I

\

za przyjeciem- 4
przeciw-O
wstrzymalo sie-O .
(w glosowaniu bralo udzial4 radnych; jedna osoba nieobecna na posiedzeniu komisji).

Projekt uchwaly zostal przyjety.

Pkt. 7. Sprawv r6zne.

Przewodniczacy Komisji przeanalizowal pismo Pana Jana Kolodziejskiego i przygotowal
stanowisko Komisji Rewizyjnej skierowane do Przewodniczacego Rady Miasta Marki, aby
podjac dalsze dzialania.

Radny Pawel Pniewski zwr6cil sie z prosba do Przewodniczacego Komisji 0 odczytanie
pisma z 2004 roku, kt6re bylo skierowane do Pana Kolodziejskiego przez poprzednia Rade. \ )

"-

Przewodniczacy Komisji poinformowal, ze nie udalo sie odnalezc tego pisma gdyz zostalo
przekazane do archiwum, natomiast jest pismo z 2002 roku, kt6re bylo rowniez skierowane
do Pana Kolodziejskiego, pozwole sobie przygotowac takie pismo i wr6cimy do tej sprawy na
nastepnym posiedzeniu.

Przewodniczacy Komisji przypomnial, ze na poprzednim posiedzeniu przedstawiona zostala
skarga Pani Izabeli Bohun-Lysonek i Pana Boguslawa Sroki na dzialalnosc Burmistrza
Miasta Marki; Przewodniczacy Komisji Rewizyjnej przygotowal pismo kt6rym skarga
przekazana zostanie niniejsza skarga do Komisji Zdrowia. Pismo stanowi zalacznik nr 4

Przewodniczacy Komisji Michal Jaroch zarzadzil glosowanie w sprawie przekazania pisma
do Przewodniczacego Rady Miasta Marki dotyczacego skargi Pani Izabeli Bohun-Lysonek i
Pana Boguslawa Sroki na dzialalnosc Burmistrza Miasta Marki.

Glosowanie:
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za przekazaniem- 4
przeciw-O
wstrzymalo sie-O
(w glosowaniu bralo udzial 4 radnych)

Pismo zostanie przekazane do Przewodniczacego Rady Miasta Marki.

Przewodniczacy Komisji odczytal pisma, kt6re wplynely do komisji;
Pismo Pani Barbary Dorobek z dnia 12 kwietnia 2011 roku. Zalacznik nr 5.
Kolejnym pismem,kt6re wplynelo do Rady Miasta Marki jest odwolanie Pana J6zefa
Krynskiego z dnia 7 czerwca 2011 roku. Zalacznik nr 6.
Do komisji rewizyjnej wplynelo pismo Pani Jadwigi Kordalewskiej z dnia 8 czerwca 2011
roku kt6re zostalo przekazane do Komisji Zdrowia zgodnie z § 15 Statutu. Pismo stanowi
zalacznik nr 7.

Nastepnie Przewodniczacy Komisji wyznaczyl kolejny terrnin posiedzenia komisji na dzieri
22 czerwca 2011 roku na godzine 1200

.

Pkt. 8. Zamkniecie posiedzenia.

o godzinie 1130 Przewodniczacy Michal Jaroch zamknal posiedzenie Komisji Rewizyjnej.

o

Protokolowala
Anna Broma
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Przewodniczacy Komisji

Michal Jaroch
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